
EPÄVIRALLINEN   LUKUVERSIO   
PÖYTÄKIRJA   HÄMÄLÄIS-OSAKUNNAN   SYYSKUUN   2021   VARSINAISESTA   KOKOUKSESTA   

  
Aika: 13.9.2021   klo   19.15   
Paikka: Zoom-etäyhteys   

  
Läsnä:  
  

Tiina   Paunio inspehtori   
Taneli   Laine kuraattori   
Elisa   Troberg sihteeri   
Jonna   Rinne taloudenhoitaja   
  

Osakunnan   jäsenet:   
  

Alexia   Mikkola Kaarlo   Sukuvaara Aave   Naakkanen Eeva   Ollila   
Heli   Parviainen Nuutti   Mäkinen Anne   Penttilä Pia   Malinen   
Liina   Lehtimäki Meri   Wiberg Joel   Nummelin Irene   Vuollet   
Helmiina   Latvanen Artturi   Hiiro Elina   Kervinen Aino   Lehtinen   
  
  

1. Kokouksen   avaaminen   

Inspehtori   avasi   kokouksen   klo   19.16.   

  

2. Kokouksen   päätösvaltaisuus   

Todettiin   kokous   osakunnan   sääntöjen   mukaisesti   koolle   kutsutuksi   ja   päätösvaltaiseksi,   sillä   sihteeri   oli   kutsunut   

kokouksen   koolle   neljä   päivää   aikaisemmin   osakunnan   ilmoitustaululla   (liite   1)   ja   osakunnan   sähköpostilistalla   

(liite   2),   ja   läsnä   oli   10   osakunnan   jäsentä.   

  

3. Työjärjestys   

Hyväksyttiin   esityslista   (liite   1)   muutoksitta   kokouksen   työjärjestykseksi.   

  

4. Kokousvirkailijoiden   valinta   

Sihteerin   ehdotuksesta   valittiin   kokouksen    ääntenlaskijoiksi   ja   pöytäkirjantarkastajiksi   vapaaehtoisiksi   

ilmoittautuneet   Joel   Nummelin   ja   Kaarlo   Sukuvaara.   

  

5. Ilmoitusasiat   

Kuraattori   ilmoitti,   että   koronarajoitukset   osakunnalla   ovat   muuttuneet.   Osakunnan   tiloissa   voidaan   järjestää  

tapahtumia   puolella   talon   kapasiteetista.   Lisäksi   kuraattori   ilmoitti,   että   uusia   jäseniä   on   tullut   todella   paljon.   

  

6. Välitinpäätös   2021   

Taloudenhoitaja   Rinne   esitteli   välitilinpäätöksen   liitteen   3   mukaisesti.     

  

Kokousväki   tarkasteli   välitilinpäätöstä,   eikä   siitä   herännyt   lisäkysymyksiä.   

  

7. Lisätalousarvio   loppuvuodelle   2021   

Taloudenhoitaja   Rinne   esitteli   asian   liitteen   4   mukaisesti.   



  

Kuraattori   perusteli   toiminnanohjaajan   palkkion   nostamista.   

  

Nummelin   tiedusteli,   onko   mahdollisuutta   nähdä,   mitkä   ovat   olleet   viimeisen   puolen   vuoden   toteutuneet   kulut.   

Taloudenhoitaja   Rinne   esitteli   toteutuneen   vuoden   rahankäytön.   

  

Sukuvaara   kysyi,   koska   toteutuneen   rahankäytön   taulukko   on   päivitetty,   sillä   hänen   mukaansa   jäsensihteerin   

palkkiota   koskeva   momentti   ei   ollut   ajantasainen.   Todettiin,   että   Rinne   on   päivittänyt   taulukon   ennen   kokousta   

niin,   että   se   on   nyt   ajantasainen.   

  

Lisätalousarvion   hyväksymistä   kannatettiin.   

  

Päätettiin   hyväksyä   lisätalousarvio   loppuvuodelle   2021.   

  

8. Hiihdonjohtajan   valinta   vuodelle   2022   

Eemeli   Mölsä   oli   ilmoittanut   sihteerille   etukäteen   halukkuudestaan   virkaan.   

  

Kuraattori   kertoi   hiihdonjohtajan   virasta.  

  

Päätettiin   valita   Eemeli   Mölsä   hiihdonjohtajaksi   vuodelle   2022.   

  

9. Vuoden   2021   virkailijoiden   valinta   

a. Juhlajärjestäjien   valinta   (n.   7   kpl)   

Lauri   Suokas,   Kalle   Heinonen,   Liina   Lehtimäki,   Elina   Kervinen,   Meri   Wiberg,   Irene   Vuollet   ja   Heli   Parviainen   olivat   

ilmoittaneet   sihteerille   halukkuudestaan   virkaan   nettilomakkeella.   

  

Päätettiin   valita   Lauri   Suokas,   Kalle   Heinonen,   Liina   Lehtimäki,   Elina   Kervinen,   Meri   Wiberg,   Irene   Vuollet   ja   Heli   

Parviainen   juhlajärjestäjiksi.   

  

b. Apuemäntä   

Ei   ollut   hakijoita.   

  

Päätettiin   siirtää   apuemännän   valinta   seuraavaan   kokoukseen.   

  

c. Koordinaattorit   (n.   1   kpl)   

Pia   Malinen   oli   ilmoittanut   sihteerille   halukkuudestaan   virkaan   sähköpostitse.  

  

Sukuvaara   tiedusteli,   mitä   koordinaattorin   virkaan   kuuluu.   Malinen   kertoi   koordinaattorin   virasta.   

  

Päätettiin   valita   Pia   Malinen   koordinaattoriksi.   

  

d. Tiedottaja   eli   viestintävaliokunnan   puheenjohtaja   



Nuutti   Mäkinen   oli   ilmoittanut   sihteerille   halukkuudestaan   virkaan   nettilomakkeella.   

  

Mäkinen   esitteli   itsensä.   

  

Päätettiin   valita   Nuutti   Mäkinen   tiedottajaksi.   

  

e. Viestijät   (n.   3   kpl)   

Meri   Wiberg,   Jenny   Helle   ja   Helmiina   Latvanen   olivat   ilmoittaneet   sihteerille   halukkuudestaan   virkaan   

lomakkeella.   

  

Wiberg   tiedusteli,   mitä   viestijän   virkaan   kuuluu.   Kuraattori   kertoi   viestijän   virasta.   

  

Päätettiin   valita   Meri   Wiberg,   Jenny   Helle   ja   Helmiina   Latvanen   viestijöiksi.   

  

10. Kunnia-   ja   ansiomerkkitoimikunnan   5   jäsenen   valinta   

Hanna   Arimo,   Niko   Molin   ja   Lauri   Suokas   olivat   ilmoittaneet   sihteerille   halukkuudestaan   tehtävään   sähköpostitse.   

Topias   Tolonen,   Anna   Zitting   ja   Aave   Naakkanen   olivat   ilmoittaneet   kuraattorille   halukkuudestaan   tehtävään.   

Arimo   ja   Suokas   olivat   hakiessaan   ilmoittaneet,   että   mikäli   hakijoita   on   enemmän   kuin   toimikuntapaikkoja,   he   

vetäytyvät   valinnasta.   Näin   ollen   ehdokkaita   tehtävään   olivat   Molin,   Tolonen,   Zitting   ja   Naakkanen.   

  

Aave   Naakkanen   esitteli   itsensä.   

  

Päätettiin   valita   Niko   Molin,   Topias   Tolonen,   Anna   Zitting   ja   Aave   Naakkanen   kunnia-   ja   ansiomerkkitoimikuntaan.   

Lisäksi   tehtävässä   toimii   virkansa   puolesta   kuraattori   Laine,   joka   on   saanut   ansiomerkin   vuonna   2020.   

  

11. Harrastusmerkkitoimikunnan   6   jäsenen   valinta   

Jonna   Rinne,   Anniliina   Lassila   ja   Iida   Silfverhuth,   Alexia   Mikkola,   Joel   Nummelin   ja   Ville   Hänninen   olivat   

ilmoittaneet   sihteerille   halukkuudestaan   tehtävään   sähköpostitse.   

  

Päätettiin   valita   Jonna   Rinne,   Anniliina   Lassila,   Iida   Silfverhuth,   Alexia   Mikkola,   Joel   Nummelin   ja   Ville   Hänninen   

harrastusmerkkitoimikuntaan.   

  

12. Muut   esille   tulevat   asiat   

Ei   ollut   muita   esille   tulevia   asioita.   

  

13. Seuraava   kokous   

Inspehtorin   ehdotuksesta   päätettiin   sopia   seuraavasta   kouksesta   heti   tämän   kokouksen   jälkeen.   

  

14. Kokouksen   päättäminen   

Inspehtori   päätti   kokouksen   klo   20:02.   

  
  


